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1.  Neemt onze gemeente deel aan de landelijke benchmark huishoudelijk afval? 

antwoord  Ja, in 2023 voor de eerste keer voor het peiljaar 2022. De uitkomsten worden onderdeel 

van de evaluatie grondstoffenplan en recycletarief in Q2 van 2024.  

2. Er wordt aanbevolen om het ambtelijk overleg van het ABWF vaker te laten 

samenkomen. In onze beleving is de GR ABWF een ambtelijk voorportaal (met als 

hoofdtaak het beheren van de Stortplaats Westwoud). Wat zou de meerwaarde dan zijn 

van vaker samenkomen? 

Antwoord In het periodiek overleg van het CPO (Contactpersonenoverleg) ABWF worden naast de 

hoofdtaak ontwikkelingen van het collectieve deel van de DVO gedeeld en de stukken 

voor onder andere de aandeelhoudersvergadering voorgesproken. De aanbeveling doelt 

op het bundelen van kennis en ervaring van zowel de contactpersonen van deelnemende 

West-Friese gemeenten als HVC. Van beide bronnen kan individueel beter gebruik 

worden gemaakt. Daarnaast worden wensen voor bijvoorbeeld het uitbreiden van 

verwerkingscapaciteit voor luiers gebundeld en namens de West-Friese gemeenten bij 

HVC ingebracht.  

3. In de HVC reactie lezen we over ‘per gemeente een proces inrichten en een stappenplan 

maken’. Maar, we hebben al de landelijke doelstelling Van Afval Naar Grondstof – VANG 

en ons eigen Gemeentelijk Grondstoffen Plan – GGP. Wat wordt er dan in deze context 

bedoeld met proces en stappenplan? 

Antwoord HVC wil graag de gemeente(n) ondersteunen deze doelstellingen te behalen.  

 

Om de VANG doelstellingen te halen in 2025 zijn aanvullende maatregelen nodig. Het 

college adviseert eerst het effect van de ingezette maatregelen te beoordelen en de 

voorgestelde operationele bijstellingen voor optimalisatie uit te voeren. Op basis van de 

(financiële) resultaten en adviezen worden keuzes bepaalt hoe Medemblik dit wil 

behalen.. Daaruit volgt het stappenplan hoe we deze doelen voor Medemblik willen 

behalen en wordt HVC betrokken.  

 


